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W zbieranie podpisów pod petycją zaangażowały się też dzieci z osiedla. (Fot. Sławomir Burzyński)

Na początku września mieszkańcy ulicy Kopernika przesłali do ratusza petycję w sprawie
powiększenia miejskiego placu zabaw, który został uszczuplony podczas przebudowy
pobliskiego przedszkola.

W petycji, którą w imieniu mieszkańców złożyła na ręce prezydenta Anna Baranowska podkreślono,
że nowe zabawki trafiły na plac zabaw zaledwie trzy lata temu, a ulubiona przez dzieci tyrolka, czyli
lina do zjeżdżania, cieszyła ich zaledwie przez rok. Zabawek dla dzieci jest teraz mniej, bo plac uległ
zmniejszeniu.

Pod petycją zebrano około 200 podpisów. Mieszkańcy osiedla przy ulicy Kopernika zaczynają się
niepokoić, czy nie trafiła do kosza. Prezydent miasta uspokaja.

– Rozbudowa placu zabaw jest wpisana do budżetu miasta na przyszły rok – zapewnia Krzysztof
Jażdżyk.



Prezydent dodaje, że miasto jest też po rozmowach z prezesem Skierniewickiej Spółdzielni
Mieszkaniowej i gdyby okazało się, że rozbudowa placu zabaw będzie utrudniona ze względu na
szczupłość terenu, spółdzielnia udostępni kawałek swojej działki.

Mieszkańcy chcieliby też uzyskać dostęp – wieczorami i w nocy – do miejsc parkingowych na placu
przy Przedszkolu nr 3. W ratuszu słyszymy, że „temat jest rozważany”, ale decyzja zależy od
rodziców i dyrekcji przedszkola.
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